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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 22.11.2015 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni Ing. Hýbela, Ing. Tomášek, Fišer, Bc. Vavro, Straka, Bednářová 

Omluven Hanáček,   

Hosté 

Starostka Mgr.Michaela Trněná  
SDH, Hasiči- Straka,;  
TJ Sokol – Mertlová,  
Správce KD – Kokešová 
Kronikář - Kubiš 

Program 

1. nová správcová KD - představení 
2. návštěva starostky Mgr. Trněné 

3. Hasiči a TJ Sokol - podpora 
4. veřejná schůze – termín 
5. kontejnery pro Bedřichovice 
6. info kronikáře o své činnosti 
7. hlášení rozhlasu – návrh kandidátů 

Obsah 

 
Program jednání: 
Jednání bylo zahájeno v 19hod 
 

1. Představena paní Kokešová jako nová správcová KD pouze nové části budovy. Paní 
Kokešová informovala o způsobu fungování. Má pro občany připravenu žádost na 
pronájem KD. Po TJ požaduje aktualizovat tabulku časů cvičení.  
Připomínka ke dveřím s branem, jsou poškozeny od klínků, nutno řešit vhodným 
způsobem 
V pátek 20.11. byl dodán nový stroj na ošetření podlahy v sále, nutno najít vhodný 
prostor na uskladnění.  
Podlaha ve vstupu do sálu je znečištěna a to i částečně v sále. 
Nutno zajistit čištění podlahy v sále. 
Projednat vozíky na uskladnění stolů v sále. viz. Sokec 

2. Paní Trněná informovala spolky o možnosti dotací od města a o nutnosti podání 
žádostí. 15.12. proběhne na MěúŠ schůze se spolky ve Šlapanicích 
Podala Inko o pronájmu hospůdky, ozval se zatím jeden zájemce p.Abrahámek 
Kruhový objezd by měl být zprovozněn 15.12.2015 
Pozvala občany Bedřichovic na zahájení Vánoc ve Šlapanicích 
Cyklosteska - pan Švanda poslední člověk od kterého není vykoupen pozemek 
zaslal městu svoje požadavky na odprodej svého pozemku.  

3. TJ musí s městem uzavřít smlouvu o pronájmu a navrhuje provádět platby za 
pronájem 1x měsíčně. TJ požaduje pronájem prostor pro své schůze. 
HDS požaduje 2x za rok pronájem prostor pro své schůze, dále požaduje pronájem 
prostor pro cvičení dětí SDH 1x týdně 
Divadelníci pronájem prostor k nácviku každé pondělí od 20hod 

4. Veřejná schůze je plánována na únor za účasti  zástupců města 
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5. Kontejnery pro Bedřichovice budou, ale od příštího jara 
6. Jiří Kubeš nás informoval o zahájení činnosti kronikáře požádal spolky o spolupráci a 

informace o jejich činnosti 
7. Hlášení rozhlasu, navržena paní Kokešová. Ing. Hýbela s ní projedná. 
8. Zajistit u Satesa instalaci osvětlení Vánočního stromku 
9. Návrh územního plánu – připomínky 
10. OV požaduje po Satesu každoroční čištění protipovodňových kanálů 
11. Projednání realizace oprav chodníků 
12. Projedání způsobou obchvatu Bedřichovic 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Vyhotovil  Ing. Rudolf Hýbela 

Podpis 


